

PRESS RELEASE



COMMUNIQUE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

NO. 71

FOR IMMEDIATE RELEASE
DECEMBER 16, 1966.

KOREAN FOREIGN MINISTER TO VISIT OTTAWA

The Secretary of State for External Affairs, the Hon. Paul Martin, announced today that the Foreign Minister of the Republic of Korea, His Excellency Doctor Tong Won Lee, will be visiting Canada from December 19 to 21. Accompanied by three officials, Dr. Lee will arrive from Washington on the evening of December 19, will spend one day in Ottawa and depart for Seoul on the morning of December 21.

While in Ottawa, Dr. Lee is expected to call on the Prime Minister and will be holding talks with Mr. Martin and the Hon. Robert H. Winters, Minister of Trade and Commerce, on subjects of mutual interest, including the development of commercial relations between Canada and Korea.

Although this is the first occasion on which a Korean Foreign Minister has paid a visit to this country, Dr. Lee, who became Foreign Minister of Korea in July 1964, has visited Canada on previous occasions in a private capacity. Dr. Lee's distinguished academic career includes advanced studies at both Columbia University and Oxford.

- - - - -

LE MINISTRE DES AFFAIRES ETRANGERES DE LA COREE VISITERA OTTAWA

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin annonce aujourd'hui que le ministre des Affaires étrangères de la République de la Corée, le Dr Tong Won Lee, visitera au Canada du 19 au 21 décembre. Accompagné de trois fonctionnaires, le Dr Lee arrivera de Washington le soir du 19 décembre, passera un jour à Ottawa et partira pour Séoul le matin du 21 décembre.

Pendant son séjour à Ottawa, le Dr Lee espère rencontrer le Premier Ministre, et s'entretiendra avec M. Martin et M. Robert H. Winters, ministre du Commerce et du Développement, sur des sujets d'intérêt commun y compris les relations commerciales entre le Canada et la Corée.

Bien que ce soit la première fois que le ministre des Affaires étrangères de la Corée visite ce pays, le Dr Lee, qui fut nommé ministre des Affaires étrangères de la Corée en juillet 1964, a déjà visité le Canada à plusieurs reprises, à titre personnel. Le Dr Lee a fait des études à l'Université de Columbia et à l'Université de Oxford.